
Protokoll fra årsmøte i Moss Seilforening, Søly 7. mars 2023 

Sak 1. Godkjenning av stemmeberettigede 

Årsmøtet ble satt med 30 stemmeberettigede. 

Vedtak: De stemmeberettigede ble enstemmig godkjent ved akklamasjon. 

Sak 2. Velge dirigent, referent samt 2 representanter til å undertegne protokollen og 
fungere som tellekorps 

Innstilling: Hovedstyret innstiller Geir Pettersen som dirigent, Wilma Stiansdatter 
Asting som referent samt. Hege Aspeng og Steffen Myklebust til å undertegne 
protokollen. 

Vedtak: Innstillingen ble enstemmig vedtatt ved akklamasjon. 

Sak 3. Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden 

Vedtak: Innkalling, saksliste og forretningsorden ble gjennomgått og enstemmig 
vedtatt. 

Sak 4. Behandle seilforeningens årsmelding, herunder utvalgsårsmeldinger for 2022 
Formann holdt presentasjon med oppsummering av hendelser fra 2022. Sentrale 
elementer fra alle årsberetningene ble trukket frem, og det ble vist til mer utfyllende 
informasjon gjengitt i Signal. Spørsmål vedr. rekruttering og vannforsyning ble 
besvart av hovedstyrets leder og ansvarlig for anleggsutvalget. 

Innstilling: Hovedstyrets innstilling er at foreningens årsmelding, herunder 
utvalgsårsmeldingene blir tatt til orientering. 

Vedtak: Presentasjon med oppsummering og informasjon fra de ulike 
utvalgsårsmeldingene for 2022 ble tatt til orientering. 

Sak 5. Behandle seilforeningens regnskap for 2022 i revidert stand 
Regnskapet for 2022 med et godt resultat og forbedring fra året før, ble presentert av Truls 
Holm Olsen. Foreningens årsregnskap med driftsregnskap, balanse og revisjonsrapport ble 
gjennomgått. Det ble også vist til revisjonsberetningen fra BDO og kontrollkomite. 

Vedtak: Revidert regnskap ble enstemmig godkjent. 

PAUSE 
Det ble tatt en pause i forhandlingene. 
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Sak 6. Behandle innkomne forslag og saker 

Punkt 6A. Forslag fra Gabriel Lund. 
Behandling av forslag om montering av port/bom inn til foreningens parkeringsområde. 
Det kom innspill om kamera for fakturering av eventuelle besøkende som ikke er medlemmer 
av foreningen. Innspillet ble tatt til orientering og leder av anleggsutvalget gjorde rede for 
nåværende situasjon og understreket styrets innstilling til saken. Det ble også påpekt at 
innflytningen i Søly Park ikke finner sted før i 2024, og at det per dags dato ikke oppfattes 
som noe stort problem. 

Innstilling: Styret har gjennomgått forslaget i samråd med anleggsutvalget og 
havnesjef. Per i dag oppfattes det ikke problematisk få parkert bilen på Søly, og så 
langt har Moss SF vært skånet for større tyverier av motorer og båter. Anleggsutvalget 
vil foreløpig følge med på utviklingen, og gjøre en vurdering om det er nødvendig å 
montere bom ved innkjøring til foreningen, da det ikke er budsjettert for det dette året. 
Imidlertid er det åpent for innspill. 

Vedtak: Styrets innstilling ble enstemmig godkjent. 

Punkt 6B. Hovedstyret i Moss seilforening gis fullmakt av årsmøtet til å oppnevne 
representanter til ting og møter 

Innstilling: Hovedstyret ber om fullmakt til å representere foreningen i ting og møter. 

Vedtak: fullmakten ble enstemmig vedtatt. 

Sak 7. Fastsette medlemskontingent for 2024 og treningsavgift 
Hovedstyrets innstilling til medlemskontingenten for 2024 ble fremlagt med forslag om en 
økning på ca. 5%. Det kom innspill med ønske om at fremtidige diskusjoner om kontingent 
og evt. årlig prisøkning burde ta bevaringen av medlemmer til etterretning. Spørsmål ble 
besvart av jollestyrets leder. 

Innstilling: Hovedstyret foreslår at medlemskontingenten skal økes med ca. 5% for 
2024 og at gruppestyrene gis fullmakt til å fastsette treningsavgifter for gruppens 
akt i vi teter. 

Vedtak: Hovedstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 8. Vedta foreningens budsjett for 2023 og godkjenne låneopptak 
Budsjettforslaget for 2023, samt innstilling om godkjenning av låneopptak, ble presentert av 
Truls Holm Olsen som også besvarte spørsmål fra årsmøtet. Økte kostnader for 2023 ble 
forklart med det pågående moloprosjektet. Situasjonen med moloen fordrer streng 
budsjettdisiplin, og det ble fremhevet at det er utarbeidet en god plan for å sikre foreningens 
likviditet. 

Innstilling: Hovedstyret foreslår at framlagt budsjett godkjennes. Styret ber også 
årsmøtet om å godkjenne at Moss Seilforening refinansierer og utvider låneopptak til 
prosjekt Molo og Strøm til totalt inntil maksimalt NOK 2.760.000,00. 

Prosjekt Molo og Strøm ble vedtatt med en finansieringsramme på totalt 2. 760.000. 
Beløpet inkluderer tidligere innvilget finansiering til samme formål, dvs lånenr. 
1636.41.43 722 til rest ca NOK 1.254.000.-, som skal innfris ved nytt låneopptak stort 
NOK 2.760.000 

Vedtak: Budsjett og låneopptak ble enstemmig vedtatt. 

Sak 9. Vedta idrettslagets organisasjonsplan (ingen endringer siden forrige årsmøte) 

Innstilling: Hovedstyret foreslår at organisasjonsplan tas til orientering. 

Vedtak: Saken ble tatt til orientering og enstemmig vedtatt. 

Sak 10. Behandle idrettslagets lov (ingen endringer siden forrige årsmøte) 

Innstilling: Det bes om at Årsmøtet i samsvar med anbefaling fra NIF, gir 
Hovedstyret i Moss Seilforening fullmakt til å oppdatere loven i samsvar med 
fremtidige endringer i NIFs regelverk og lovnorm for idrettslag. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
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Sak 11. Foreta valg 
Valgkomiteens innstilling ble presentert av Ole Magne Silnes, som også besvarte spørsmål. 
Det ble informert om ønske og mulighet til innsending av forslag til kandidater til neste valg 
allerede nå. Det ble påpekt at det er en feil i den oppgitte tabellen vedr. valgte medlemmer til 
rådet. Per Christian Bordal og ikke Terje Skåre, er navnet som skal stå der. Det ble gjort klart 
at det nå er rettet opp i. 

2023 
 - Anli·•u•llfW.

i . . .

. ,  
I.eder Han, Bi<lm Paul<rud 
Nestleder l.edetavflnanmunN>n G•irP•tte<sen 
Stvremedlem Kommunfltasinnsansvario Steffen Mvklebost 

Hovedllyre Kasserer Stian Dalen 
I.eder av Aktiv .utv Ole Gudbrann Hemo,,t 
Leder av Anl.utv Trond H. Andersen 
11a..,medtem Mat hia> Mollath 

Hnanssruppen Medlem Sflkn\Wler / stiftelser !Simen Svrrist 

Medlem 

Medlem I.eder Tur OQ Hav llllu.,ir>d Knudsen 
Medlem '"""""'"" Pei-s.tte 

Alctlv!tet>ut"'lg Medlem , .,..., Jollttruooa Ole Gudbrann Hemoel 
Medl•m At er Glf>nn Petersen 
Medlem leder 170 Gruooe Fredrik Bakke 

Medlf/m R.e.-entant lra aktivitet 

Anleøsutvalø Medlem Vedlikehcld klubbhus And<•as ovn, Petersen 
Medlem Havn, an""'• " "  materiell Truls i'lvmoen 
M•dtem H""n an""'• , . ,  materi•II Odd lnoe SkarbO 

Medlem KONTROl.l.KOMITI: 
Kontrollkomite Medlem KOl'ITR.OWCOMITE 

Varamedlem 

Val&t" medl. til Rådet Medlem 
Medlem 

I.eder Ole MHne Sllnes 

Valgkomiteen Medlem Fredrik Bakke 
Medlem Truls Holm Olsen 
varamt<Jlem 

Innstilling: Hovedstyrets innstilling er at valgkomiteens innstilling vedtas. 

Vedtak: Samtlige kandidater ble enstemmig valgt. 

Signaturer 

Hege Aspeng Steffen Myklebust 

signert signert

Steff
Understreking
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